
Verslag werking TC 2012 

De TC heeft 3 formele vergaderingen gehouden in 2012, waarvan de 
vergadering in september  2012 zich in deel 1 van de vergadering, diende uit 
te spreken over de uitslag van het BK lang in Wolfsbusch. Aan de hand van 
de csv ’s uit het Helga bestand is er tot ieders voldoening een nieuwe uitslag 
berekend en voorgesteld aan de RVB, die deze ook bekrachtigd en bekend 
gemaakt heeft. Wat betreft de algemene tendens binnen de nationale 
wedstrijden in 2012 werd het volgende vastgesteld. Sommige VVO clubs 
houden zich niet strikt genoeg aan de bedeling van water zoals 
voorgeschreven voor nationale wedstrijden. Hiervoor wordt nu een 
reglementswijziging voorgesteld. Over ’t algemeen wordt vastgesteld dat 
controleurs soms veel te laat het postennet en baanlegging krijgen. Dit  brengt 
met zich mee dat aanwijzingen voor veranderingen meestal zeer laattijdig 
kunnen worden verstrekt en daardoor niet meer kunnen worden uitgevoerd. 
De organisatoren moeten er zich van bewust zijn dat de controle er niet is om 
hun wedstrijd te organiseren maar om de organisatie bij te staan om de 
reglementen uit te voeren en vooral om de wedstrijd fair te houden voor 
iedereen en hiervoor de voorwaarden te scheppen. Zo werd er tijdens het BK 
lang voor geopteerd om categorieën LE, SE, LD en SD dezelfde omloop te 
laten lopen als de competitieve omlopen. Het reglement is hier nochtans 
duidelijk er mogen geen niet-kandidaat BK lopers in dezelfde omloop lopen 
als de kandidaat BK lopers alleen ver genoeg vooraf of achteraf is toegelaten. 
De organisatie heeft hier dus geen rekening mee gehouden. Een verder 
probleem dat werd vastgesteld is het niet opvolgen van richtlijnen met 
betrekking tot toegang tot de terreinen. Deze voorvallen kunnen grote 
gevolgen hebben en zelfs het oriëntatielopen in’t algemeen in gevaar 
brengen. Behalve enkele minder belangrijke opmerkingen werden de meeste 
wedstrijden tot ieders tevredenheid ingericht. Toch nog iets omtrent het volgen 
van de reglementen; bij de uitslag van de clubaflossing werden er enkele 
betwistingen in de uitslag via de organisatie geregeld en dit na de wedstrijd en 
gedeeltelijk zonder tussenkomst van de jury. De TC werd hier op geen enkele 
officiële wijze in betrokken alhoewel ik als secretaris wel in de mail 
uitwisselingen geadresseerd werd. Er is dan ook op geen enkel moment een 
tussenkomst van de TC geweest alhoewel dat gesuggereerd werd. In dit 
specifiek geval zou de TC alleen kunnen tussenkomen als een uitspraak van 
jury werd betwist. Het gaat hier dus om een rechtzetting van de uitslag tussen 
organisatie en vragende partij en niet om een klacht na uitspraak van de 
wedstrijdjury. In de loop van het jaar werden enkele opduikende problemen 
per mail besproken waarvan enkele in deze conferentie aan bod komen. 
Serge Jeanmenne heeft zijn ontslag uit de TC bekend gemaakt en FRSO stelt 
JN Debehogne voor als zijn opvolger. Wij danken Serge allemaal voor zijn 
jarenlange inzet binnen de TC en vooral voor de nauwgezetheid waarmee hij 
de nieuwe kaarten onder de loep nam en erop stond de voorschriften ter zake 
te volgen. Verder welkom aan Jean-Noël die met zijn ervaring en bekende 
inzet een versterking voor de TC mag worden genoemd. 

 

 


